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综述Reviews

1 中国传统植物染色的现状以及未来发展 吴 双

Current situation and future development of traditional plant dyeing in

China WU Shuang

研究报告Research Reports

6 新型绿色螯合剂MGDA预处理对棉织物酶精练效果的影响

陈万明，王嘉鑫，王 力，等

Effect of new green chelating agent MGDA pretreatment on enzymatic

scouring of cotton fabric

CHEN Wanming, WANG Jiaxin, WANG Li, et al

11 油茶果壳色素提取及对羊毛织物的染色性能 靳 鑫，陈宜灿，王祥荣

Extraction of Camellia oleifera shell pigment and its dyeing properties

on wool fabrics JIN Xin, CHEN Yican, WANG Xiangrong

17 织物印花用增稠剂的流变性能及印制性能 王红梅，王莉莉，吴明华，等

Rheology and printability of thickening agents for textile printing

WANG Hongmei, WANG Lili, WU Minghua, et al

28 棉织物活性染料清洁化染色工艺 赵 航，李 阳

Clean dyeing process of cotton fabric with reactive dyes

ZHAO Hang, LI Yang

33 新型超支化改性嵌段硅油RH-NB-8520的应用性能

汪行成，周 峰，付公仆，等
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Application performance of new hyperbranched modified block silicone oil RH-NB-

8520 WANG Xingcheng, ZHOU Feng, FU Gongpu, et al

技术与经验交流Technical and Experience Exchanges

37 免还原皂洗剂提高深黑色麂皮绒耐摩擦色牢度的应用 陈文华，但友庆

Application of non reducing soaping agent to improve the color fastness to rubbing

of dark black suede CHEN Wenhua, DAN Youqing
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Application of sodium percarbonate in low temperature scouring and bleaching

process of cotton knitting GE Jiangbo
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